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2024 Was financieel gezien een goed jaar. Althans, we hebben het jaar met een positief saldo 

afgesloten. Aan de andere kant is er minder uitgegeven dan begroot.  

Uitgaven 

De algemene kosten zijn min of meer uitgegeven volgens budget en ook in lijn met 2023. Begrijpelijk 

want er zit weinig onvoorspelbaars in deze kosten. De publiciteitskosten zijn wel lager uitgevallen 

omdat we de folders en tellijsten van 2023 nog over hadden. Ook de kosten voor de website kwamen 

wat lager uit. Voor 2025 hebben we dan ook min of meer dezelfde bedragen begroot.  

Uit de extra giften hebben we dit jaar eindelijk de oude beamer kunnen vervangen door een nieuw 

‘voor-de-hand-zamer’ exemplaar. 

De afschrijvingskosten zijn wat hoger vanwege de nieuwe beamer waarop nu al een deel is 

afgeschreven. Voor 2025 houden we de afschrijvingskosten op hetzelfde niveau. 

De Waardvogel is slechts marginaal over het budget heengegaan. Voor 2025 is het budget iets 

opgehoogd omdat alles nu eenmaal duurder wordt en vooral papier. Hierbij past de opmerking dat 

de prijsstijgingen van onze drukker Efficiënta lager zijn dan in die branche gangbaar. De inkomsten 

van de Waardvogel voor 2025 verwachten we op hetzelfde niveau als in 2024. 

De werkgroepen hebben € 3.055 minder uitgegeven dan begroot. Deels heeft dit te maken met 

lagere kosten dan begroot, deels met niet tot uitvoering gekomen zijn. De begroting is zo goed als 

geheel overgenomen zoals door de werkgroepen is voorgesteld. In het kader van de Nota 

Dierenwelzijn (beleid van de gemeente Krimpenerwaard) hebben we voor de uilenwerkgroep een 

subsidie aangevraagd voor 2025 (en onlangs toegekend gekregen) van € 561 ten behoeve van 

nestgelegenheid voor ransuilen. Ook heeft de uilenwerkgroep opbrengsten uit de verkoop van 

uilenballen. 

De knotgroepen komen financieel min of meer neutraal uit. Ze hebben wel degelijk geïnvesteerd 

maar dat is vooral uit de reserves bekostigd. De opbrengst lijkt laag maar dat komt vooral omdat we 

laat zijn met factureren. Op het moment dat ik dit schrijf is er al aardig wat opbrengst binnen. Voor 

2025 hebben we een relatief kleine bijdrage van de knotroepen aan het geheel begroot.  

Inkomsten 

Aan de inkomstenkant hebben we onverwacht veel meer ontvangen dan begroot was. We hebben 

vooral veel (eenmalige) giften extra ontvangen, bij elkaar ongeveer € 5.100 meer dan begroot.  

Daarnaast is door de aanwas van het aantal leden ruim € 800 meer aan contributie binnengekomen. 

Verder leverde ons vermogen eindelijk eens serieus rente op, ruim € 700 meer dan begroot. 

Daarnaast was de Stekjesmarkt ook financieel zeer succesvol, waardoor we € 1.020 mochten 

bijschrijven op onze rekening. In overleg met de organisatoren van de Stekjesmarkt hebben we deze 

opbrengst besteed aan verrekijkers en een telescoop om meer excursiedeelnemers meer en beter te 

laten genieten van wat onze natuur te bieden heeft. In ruil voor een bescheiden extra inzet onzerzijds 



 
 
(advertentie op de website en in de Waardvogel) heeft de importeur van de Vortex-kijkers ons een 

zeer aantrekkelijke deal aangeboden waardoor we voor een verkoopwaarde van € 1.965 verrekijkers 

en een telescoop hebben kunnen aanschaffen.  

Omdat al deze extra inkomsten eenmalig zijn, en grotendeels ook nog onverwacht, rekenen we daar 

voor komend jaar (2025) niet wéér op. Daar staat tegenover dat we voor 2025 extra kosten voorzien, 

reden waarom we € 7.000 van het positieve resultaat op de balans opnemen als reserveringen voor 

de herbezinning, eventuele huisvesting en aanschaf PBM’s voor de uilenwerkgroep. Er blijft dan een 

bescheiden positief resultaat van over € 726 over. 

 


